
 

 

 

Mondelinge vragen Maatwerk voor de 
Queridostraat 
14 maart 2024 

Vragen: 
De bewoners van de Queridostraat hebben in meerderheid uiteindelijk gekozen voor de sloop van 
hun woningen. Daar worden nu de plannen voor uitgewerkt. In november 2022 hebben PvdA, GL 
en Utrecht Solidair vragen gesteld over de situatie van de bewoners die er wonen. Een deel van de 
bewoners wilde zo snel mogelijk urgentie en vertrekken. Zij zijn inmiddels grotendeels vertrokken. 
Een ander deel wilde er zo lang mogelijk blijven wonen. Die wens snappen wij: er moet ten slotte 
worden voorkomen dat de woningen onnodig leegstaan of dat er weer tijdelijke verhuur nodig is. De 
wethouder beaamde dat en heeft maatwerk voor de bewoners toegezegd. 

Helaas krijgen de bewoners nu toch andere signalen. BoEx laat de bewoners weten dat zij de huur 
willen gaan opzeggen en de urgentie lijkt af te lopen per juli dit jaar. Dit lijkt ons onwenselijk gezien 
BoEx pas, in het meest gunstige geval, eind 2024 verwacht alle vergunningen rond te hebben en 
per einde 2025 aan de sloop te beginnen. Dat is in ieder geval het tijdspad dat bij de bewoners 
bekend is. Wat de fracties betreft moeten bewoners tot die tijd hier gewoon blijven wonen, zoals 
met het maatwerk ook is toegezegd. 

1. Herkent de wethouder de situatie en de tijdslijn die hier wordt geschetst? 

2. Wat vindt de wethouder van de communicatie van BoEx en deelt hij dat dit niet past bij de gedane 
toezegging? 

3. Kan de wethouder bevestigen dat het toepassen van maatwerk nog altijd staat en dat bewoners 
zo lang als mogelijk kunnen blijven wonen in de huidige woningen? 

 

Gesteld door: 
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